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Protokół Nr 20 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji 

z dnia 27 lutego 2020 roku 
                                               
Przewodnicząca radna Jolanta Nowakowska otworzyła i prowadziła posiedzenie Komisji Budżetu i Inwestycji. 
Powitała członków Komisji, przedstawicieli Urzędu i mieszkańców Milanówka.  
Poinformowała o nagrywaniu Komisji. 
Lista obecności członków Komisji jest załącznikiem do protokołu. 
 
Skład Komisji Budżetu i Inwestycji: 
Przewodnicząca Jolanta Nowakowska 
Radny Kamil Bialik 
Radny Jaromir Chojecki  
Radna Janina Moława 
Radna Ewa Galińska 
 
 Porządek obrad Komisji:  
1.  Przyjęcie porządku obrad. 
2. Opinia Komisji dotycząca uchwał w sprawie: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020-2029; 
b) zmian budżetu miasta na 2020 rok; 
c) udzielenia pomocy rzeczowej w postaci studium wykonalności rond na drogach powiatowych  
w Milanówku;  
d) zmiany Uchwały Nr 337/XXIX/13 Rady Miasta Milanówka z dnia 3 września 2013 roku w sprawie przyjęcia 
programu działań promujących rodziny wielodzietne zamieszkałe na terenie Miasta Milanówka poprzez 
wspieranie ich warunków życiowych;  
e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej jako działka 
ewidencyjna nr 55/1 z obrębu 07-01 w Milanówku. 
3. Sprawy różne. 
 

Ad 1. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.  
Komisja w głosowani: 3-za, pozytywnie zaopiniowała porządek obrad. 
 
Ad 2. 
Opinia Komisji dotycząca uchwał w sprawie: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020-2029. 
Przewodniczaca Rady Miasta Janina Moława poinformowała, że w objaśnieniach w punkcie 1.1 zanjduje się 
przedsięwzięcie pn. „Budowa ogólnodostepnej infrastruktury rekreacyjnej do dirt jumpingu i pumptracka”. 
Zwiękasza się limit o 130 000,00zł, żeby podpisać umowę z firmą która dała najniższa ofertę za 530 000,00 zł. 
Kwota ktora przeznaczył urząd, to 400 000,00 zł. Żeby rozstrzygnąć to postępowanie pozytywnie i wyłonić 
wykonawcę jest zwięlszenie planu wydatków na to przedsięwzięcie. Radna nawiązała do informacji, które 
uzyskała pod mieszkańca mającego długoletnie doświadczenie w sprawie budowania podobnej inwestycji 
który wyrażał swoje wątpliwości do firmy która wygrała przetarg. To że jest tanio nie znaczy, że będzie dobrze 
wykonane. Radna nie wie, czy firma która przystąpiła do przetargu ma wystarczające kwalifikacje, żeby 
wykonać infrastrukturę rekreacyjną w sposób właściwy. Nikt na zgłaszane wątpliwości przez mieszkańca nie 
odpowiedział. Radna uzyskała informacje, że firma która ma wykonać inwestycję ma zatrudnić 
podwykonawcę. Przewodniczaca Rady chciałaby mieć większą wiedzę na temat budowy tej budowy 
infrastruktury rekreacyjnej. Nie ma nikogo z referatu merytorycznego, komu radna mogłaby zadać pytania  
i uzyskać informacje, żeby swiadomie pojąć decyzję na wykonanie w/w przedsięwzięcia. 
Przewodniczaca Rady chciałaby mieć możliwość zapytać o przedsięwzięcie pt. „Prace remontowe zabytkowej 
Willi Waleria. Radna wyraziła zadowelenie z powodu aplikowania urzędu o środki w ramach Programu Kultura 
III edycja EOG. Będzie składny wniosek o to, żeby uzyskać fundusze na Willę Waleria. Wkład wlasny wynosi 
15% wydatków kwalifikowanych. Na podstawie informacji z objaśnienia, jest to według radnej 
niewystarczająca wiedza, żeby mogła  podjąć świacdomie decyzję. 
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Radny Krzysztof Wiśniewski odniósł się do sprawy związanej z Willą Waleria. Radny uważa, że pieniądze 
można inwestować we wszelkiego rodzaju obiekty lub inwestycje, jeżeli są konkretne, związane z tymi 
obiektami plany. Radny do tej pory nie słyszał o jakiekolwiek wizji dotyczącej Willi Waleria. Pan Wiśniewski nie 
wie, po co te pieniądze są inwestowane w ten obiekt. Radny chciałby wiedzieć, jakie  są oczekiwania, plany  
wobec  Willi Waleria. W poprzedniej kadencji radny przedstawiał,  jak według niego mogłoby wyglądać  
wykorzystanie tego obiektu. Od innych radnych nie bylo żadnej konkretnej propozycji. Radny uważa, że 
inwestowanie w tym momencie jest bez sensu. Radny odniósł się do propozycji związanej z pumptruckiem. 
Radny poinformował, że propozycja pochodzi z poprzedniej kadencji. Finansowanie miało być z innego źródła 
niż własne środki gminy. Należałoby zastanowić się, jak wiele osób skorzysta z tego przedsięwzięcia. Jest 
niewielka liczba młodych ludzi którzy skorzystają z pomptracka, natomiast miasto musi włożyć wkład własny. 
Może zrobić inną inwestycję, która służyłaby większej ilości mieszkańców niż te kilkanaście, a może 
kilkadzesiąt osób, które chciałyby skakać na rowerach. Radny jako rodzic uważa, że młode osoby mogą być 
zagrożone utratą zdrowia. Pan Wiśniewski nie jest entuzjastą urządzeń na których młodzi ludzie mogą doznać 
kontuzji i urazów.  
Przewodnicząca Komisji zaznaczyła, że ponieważ oba projekty, oraz  zmiany WPF i budżetu są ze sobą 
powiązane, radna proponuje przejść do zmian w budżecie miasta na rok 2020. Następnie zostaną 
przegłosowane oba projekty uchwał. 
 
b) zmian budżetu miasta na 2020 rok. 
Radna Janina Moława odniosła sie do zmian budżetowych na rok 2020.  W punkcie 4 w dziale 921 „Kultura  
i ochrona dziedzictwa narodowego” w rozdziale  921, 920 –„Ochrona zabytków“ i „Opieka nad zabytkami” 
zwiększa się plan wydatków bieżących przeznaczonych na zabezpieczenie środków w kwocie 20 000,00 zł na 
wykonanie ekspertyzy stanu technicznego Teatru Letniego. Jednocześnie w rozdziale 92120 zmniejsza sie plan 
wydatków bierzących przeznaczonych na zakup usług pozostałych na ochronę zabytków. Nie przewiduje się 
wykorzystania pierwotnie zaplanowanych środków w tym paragrafie. Radna pytała Pana Burmistrza, dlaczego 
publicznie były kwestionowane ekspertyzy wykonane w maju i grudniu roku 2015. Jakie są ku temu powody. 
Radna uważa, że Burmistrz powinien je przedstawić. Burmistrz nie odpowiedział na interpelacje, ani na 
wniosek o informację publiczną. Burmistrz wydawał sie zadowolony z decyzji Konserwatora Zabytków  
w sprawie rozbiórki Teatru Letniego, a obecnie jest robione wszystko, żeby ten budynek zostawić. Radna po 
rozmowie z ekspertami uzyskała informacje, że remont obiektu będzie dużo droższy od postawienia nowego. 
Burmistrz prosi o kolejne środki na ekspertyzę. Rada chciałaby wiedzieć na jakiej poodstawie mają być 
przekazane środki na kolejną ekspertyzę. Radna chciałaby mieć poszeżoną wiedzę na temat aplikowania  
o kolejne środki na remont Willi Waleria. 
Radny Krzysztof Wiśniewski nawiązał do tematu związanego z kolejną ekspertyzą dotyczącą Teatru Letniego. 
Radny poinfotrmował, że podczas Komisji Praworządności omawiano planowane prace remontowe w remizie 
OSP w Milanówku. Wysłuchano opinii strażaków na temat stanu technicznego budynku. Strażacy z zapałen 
przystąpili do prac remontowych w celu polepszenia warunków pracy, oraz zwiększenia powierzchni Strażnicy. 
W momencie przystapienia do prac, okazało się, że stan techniczny tego budynku jest bardzo zły.  W tym 
momencie budynek nadaje się tylko do zburzenia, ponieważ ze względu na koszty nie opłaca się odtwarzać 
stanu pierwotnego. Następnym przykładem adaptacji starego budynku jest obiekt w którym znajduje sie 
żłobek. W takcie remontu budynku wynikło wiele problemów, które przyspożyły wiele problemów, oraz 
kosztów, które nie były przewidziane. W obydwu przypadkach chodzi o stare budynki. Pomysły związane z ich 
adaptacją na inny cel były złe, ponieważ skutkowały ogromnymi kosztami. Koszt  remontu remizy będzie 
większy niż budowa nowej. Teatr Letni jest również starym budynkiem, którego remont może pochłonąć 
wieksze koszty niż budowa nowego obiektu. Radny podkreślił, że funkcjonalność budynku jest ograniczona 
kubaturą, wielkością i innymi parametrami. Pan Wiśniewski uważa, że nie należy wydawać kolejnych pieniędzy 
na ekspertyzy. 
Radna Janina Moława ubolewa, że nie ma dialogu miedzy Radą Miasta a Panem Burmistrzem i pracownikami 
merytorycznych referatów. 
Przewodnicząca Komisji uważa, że w sytuacj kiedy by podjęto działania w kierunku remontu budynku to i tak 
nie spełniłby oczekiwań przeznaczone na Miejskie Centrum Kultury.  
Przewodnicząca Komisji  ma pytania w sprawie; w §1 w punkcie b, w dziale 801 rozdziale 80101 §6050, 
wprowadza się plan wydatków majątkowych na zadanie pn. „Termomodernizacja dwóch budynków szkół 
podstawowych w Milanówku”. Nie ma podanej kwoty. Radna może zakładać, że w jezeli w puncie c w dziale 
921 rozdziale 92120 §6050, zmniejsza sie plan wydatków majątkowych na zadanie pn. „Prace remontowe  
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w zabytkowej Willi Waleria” o kwotę 550 000,00 zł, to można domniemywać, że te środki zostaną 
przeznaczone na tę termomodernizację. Radna chciałaby wiedzieć jak to się ma do remontu dachu w Szkole 
Podstawowej nr 1. Ustalając budżet na rok 2020 zabezpieczono środki na projekt dachu. Nie ma informacji na 
temat prac a wprowadza się nowe zadanie. Skąd wynika wprowadzenie nowego zadania. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że kwota 550 000,00 zł jest przeznaczona na aktualizację dwóch 
projektów, dotyczące termodernizacji Szkoły nr 1 i Szkoły nr 3. Do 5 maja jest nabór wniosków. W tym celu 
należy zaktualizować projekty poszerzając je o odnawialne źródła  energii. Za tą opcję jest przyznawane więcej 
punktów. Można otrzymać do 80% dofinansowania tej inwestycji. Koszt szacunkowy na dwie szkoły wynosi ok. 
6 000 000,00 zł. Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że wtym zadaniu nie ma informacji, że są to środki na 
aktualizację projektu. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że w tym zadaniu są również projeky i one również mogą otrzymać 
refundacje 80% kosztów poniesionych na projekt. 
Przewodnicząca Komisji zadała pytanie w sprawie zastosowania odnawialnych źródeł energii. Jakigo typu 
będą te odnawialne źródła. 
Radny Jaromir Chojekcki uważa, że zależy to od projektanta, jakie zastosuje rozwiązania. 
Radna Janina Moława uważa, że nie można pozyskiwać informacji w taki sposób. Radni powinni wiedzieć jakie 
środki są potrzebne na aktualizację, jaki jest przewidywany wkład gminy i o jaką kwotę aplikujemy. Radna 
przypomniała o planowanych kosztach realizacji zadaszenia targowiska w kwocie 200 000,00 zł. Okazało się, żę 
koszty całkowity tej inwestycji dotyczyły 2 000 000,00 zł. 
Przewodnicząca Komisji uważa, że realizując najpierw termomodernizację szkoły a następnie remont dachu to 
zniszczy się wcześniejsze prace. Trzeba się zastanowić, co powinno być najpierw realizowane. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że w tym roku będzie realizowany projekt. 
Przewodnicząca Komisji nawiazała do tematu budowy rond. Radni wnioskowali o analizę i koncepcje. Pojawił 
się projekt który będzie później opiniowany w sprawie “ Udzielenia pomocy rzeczowej w postaci studium 
wykonalności rond na drogach powiatowych w Milanówku”. Projekt bedzie opiniowany po projekcie budżetu  
i WPF. Zastanawiające jest, że nie ma studium wykonalności, jak te ronda będą wyglądały. Radna 
kontaktowała się z TOM w tej sprawie. Prawdopodobnie znalazł się wykonawca który to studium zrealizuje za 
kwotę 30 000,00zł. Dla radnej nie jest uzasadnione, żeby wcześniej dawać zgodę na wybudowanie, jeśli nie ma 
studium gdzie będą wskazane koncepcje. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że studium będzie wykonane za sześć tygodni. 
Przewodnicząca Komisji proponuje, żeby wrócić do tego tematu za sześć tygodni, jak to studium będzie 
wykonane. 
Radna Janina Moława zadała pytanie, czym różni się analiza na ktorą zaplanowane było 30 000,00 zł od 
studium wykonalności. Czy to jest to samo zadanie. 
Przewodnicząca Komisji rozmawiała z Panią Skarbnik która potwierdziła, że są to te same 30 000,00 zł, które 
są zabezpieczone w budżecie. Tam były zabezpieczone pod inną nazwą. Nie była to inwestycja tylko zapisane 
w wydatkach. Urząd podjął kroki, żeby podpisać umowę z wykonawcą. 
Radny Jaromir Chojecki wyjaśnił, że wykonawcą jest Starostwo Powiatu Grodziskiego. Dlatego przekazano 
środki w kwocie 30 000,00 zł do Powiatu na wykonanie studium wykonalności. Za 30 000,00 zł w zeszłym roku 
miała być wykonana koncepcja. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że Skarbnik Miasta poinformowała, że są to te same srodki. 
Radna Janina Moława chciałaby podejmować decyzję o informacje uzyskane od pracownika merytorycznego 
na obradach komisji. Analizy miał dokonać sam urządą a teraz środki w kwocie 30 000,00 zł  są przekazane 
powiatowi na zrobienie studium wykonalności. Radna zadała pytanie czym się rózni studium wykonalności od 
analizy. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że studium wykonalności jest potrzebne,  żeby zrobić przetarg na 
projekt. Na tej podstawie projektant projektuje. 
Przewodnicząca Komisji odczytała umowę dotyczącą wykonania rond w którym wyjaśniony był zakres 
studium wykonalności. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława poinformowała, że przyjęto cztery lokalizacje. Obecnie  sprawdza się, 
czy te lokalizacje są właściwe. Nie dokonuje sie szerszej analizy, czy są inne miejsca. 
Radny Jaromir Chojecki zapytał, czy tą firmą którą wybrał urząd do analizy ruchu  to Starostwo Powitu 
Grodziskiego. 
Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, że analizę będzie wykonywała z Grójca. 
Radny Jaromir Chojecki zapytał, czy umowa będzie zawarta ze Starostwem Powiatu Grodziskiego. 
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Przewodnicząca Komisji poinformowała, że umowa będzie zawarta z Burmistrzem  Miasta Milanówka.  
Radny Jaromir Chojecki znalazł uchwałę z 28 lutego 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
powiatu grodziskiego na realizacje zadania bieżącego pod nazwą „Wykonanie analizy bezpieczeństwa ruchu na 
terenie miasta Milanówka na ulicach Smoleńskiego, Kościuszki, Kościelnej”. Radny chciałby wiedzieć, czy taki 
projekt powstał. 
Radna Janina Moława poprosiła o więcej informacji w sporawie w/w uchwały. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że jest to uchwała 250/XXX/17 z dnia  28 lutego 2017 roku. Jest to 
tylkop analiza ruchu, Studium jest o wiele szerszym dokumentem. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że jest za wcześnie na przekazanie środków w kwocie 200 000,00 zł. 
Radna odniosła się do zadania w dziale 600 – Transport i łączność, w rozdziale 616 – Drogi publiczne gminne, 
zwieksza sie plan wydatków bieżących o kwotę 457 571,60 zł. Plan po zmianach przeznaczony na zakup usług 
związanych z utrzymaniem dróg wynosiłby 657 571,50 zł. Po sprawdzeniu w zestawieniach kwota nie zgadza 
się. Plan wydatków bieżących został zwiększony o 200 000,00 zł.  Radna uważa, że zastanawiające jest 
zwiekszenie planu wydatków przeznaczonych na zakup usług związanych z utrzymaniem dróg. Radna 
podkreśliła, że utrzymaniem dróg zajmuje sie obecnie ZGKiM. Jakie dodatkowe usługi byłyby zakupione za 
kwotę 200 000,00 zł, ponieważ uchwałą 157/XVIII/19 z dnia 5 grudnia, radni uchwalili stawki dotacji 
przedmiotowej dla zakładu budżetowego i przyznali dotację na utrzymanie dróg w kwocie 348 800,00 zł. 
Środki miały wystarczyć na te działania.  Radna nawiązała do kosztów utrzymania i sprzątania miasta które 
miały wynieść na polecenie wykonania. W założeniu koszty miały wynieść 434 000,00 zł. Przyglądając sie 
działaniom miasta na stronie urzędu, okazuje się, że polecenie wykonania dla ZGKiM  zostało wykonane na 
kwotę 800 007,00 zł. Radna podkreśliła, że dotacje można rozliczyć a polecenie wykonania nie. 
Radny Krzysztof Wiśniewski nawiązała do sprawy związanej z budową rond. Radny uważa, że nie trzeba robić 
ekspertyz wystarczy jechać w godzinach szczytu i zobaczyć gdzie się blokuje ruch. Największym problemem 
jest zjazd z wiaduktu na północną stronę miasta, ponieważ nie można bezpośrednio skręcić w lewo. Można 
skręcić w prawo. Kierowcy skręcają w ul. Św. Jadwigi i z tego powodu zatrzymuje się ruch na wiadukcie. 
Rozwiązanie tego problemu polegałoby na zbudowaniu ronda po północnej stronie widuktu, wówczas nikt nie 
będzie skręcał w ul. Św. Jadwigi ponieważ, będzie mógł skręcić bezpośrednio w lewo. Zdaniem radnego drugie 
rondo powinno być  po południowej stronie wiaduktu i na tym powinno się poprzestać. Radny uważa, że nie 
można wybudować pięciu rond naraz, ponieważ miasto na to nie stać. Radny uważa, że należy zbudować dwa 
ronda bez żadnych ekspertyz, ponieważ kolejna ekspertyza jest wydawaniem kolejnych pieniędzy przez 
miasto. To są pieniądze stracone a można za nie wykonać kolejna inwestycję lub jej część.  
Radny Krzysztof Wiśniewski nawiązał do zakupu samochodu dla Straży Miejskiej za 150 000,00 zł. Radny 
przypomniał, że w poprzedniej kadencji SM otrzymała nowy samochód. Radny uważa, że w kryzysowej 
sytuacji,  miasto nie stać na zakup nowego samochodu. Trzeba rozsądnie dysponować pieniędzmi którymi 
miasto dysponuje. 
Radny Krzysztof Wiśniewski odniósł się do zakupu drabuny dla OSP. Radny przypomniał, że w inwestycjach 
jest kilka pozycji zakupu dla Straży Pożarnej. Pojawił sie również problem związany z remizą, która po próbie 
jej modernizacji okazało się, że nadaje sie tylko do zburzenia. Miasta nie stać na reallizację wszystkich potrzeb 
OSP. 
Przewodnicząca Komisji przypomniała, że obecnych zmianach w projekcie nie omawiane są zakupy dla Straży 
Miejskiej ani OSP. Przedmiotem dzisiejszych obrad są inne zmiany. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława nawiązała do zmian w budżecie. Radna przypomniała, że pojawiają się 
nowe możliwości pozyskania środków zewnętrznych i w związku z tym trzeba zabezpieczyć środki na wkład 
własny. Radna odniosła się do polecenia wykonania dla ZGKiM. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że kwota dotacji dla ZGKiM została przekazana w pełnej kwocie o jaką 
wnioskowała dyrektor na utrzymanie dróg. Radna dodała, że w zeszłym roku dyrektor ZGKiM nie wydatkowała 
pełnej kwoty na to zadanie.  
Przewodnicząca Komisji odniosła się do działu 750 – Administaracja publiczna w rozdziale 75075-Promocja 
jednostek samorządu terytorialnego, zwiększa plan wydatków bieżących o kwotę  49 000,00 zł. Radna 
pozytywnie ocenia zadania i cele na które miałyby być przeznaczone środki. Radna chciałaby wiedzieć 
dlaczego środki nie zostały zaplanowane. W sytuacji kiedy gmina jest w trudnym położeniu, radna uważa, że 
te środki powinno się zaoszczędzić i zredukować ilość wydawanych numerów Kuriera Milanowskiego. Mogą 
ukazywać się co dwa miesiące. Radna nawiązała do  10 000,00 zł  z  kwoty 49 000,00 zł dotyczącej sponsoringu 
zawodnika, mieszkańca Milanówka. Jest to czołowy polski rider ekstremalnej dyscypliny Free Motocross, drugi 
wicemistrz Polski Free Style Motocross, uczestniczy w zawodach rangi mistrzostw i pucharu Polski i innych 
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zawodach na terenie całego kraju i poza jego granicami. Dodatkowym punktem jest kwota 10 000,00 zł na 
podpisanie umowy na support strony www.milanowek.pl w ramach usługi witryna, zostanie zabezpieczona 
przed atakami hakerskimi, będzie na bieżąco aktualizowana oraz niezwłocznie naprawiana podczas awarii lub 
błędów. Dodatkowo zostaną  zlecone prace m.in. na dostosowanie do wytycznych ustawy z dnia 4 kwietnia 
2019 roku o dostępności cyfrowej strony internetowej i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych oraz 
zmodyfikowaniu dostępnych komponentów co będzie miało przełożenie na szybkość jej działania. Kwota 
20 000,00 zł przeznaczona będzie przeznaczona na wsparcie finansowe przygotowanej do publikacji pracy 
autorstwa Pani Joanny Prosińskiej-Giersz pt. „Na rodzinnym jedwabnym szlaku - historia Henryka i Stanisławy 
Witaczków”. Środki w kwocie 9 000,00 zł są niezbędne na wsparcie dla jednej z największych w naszym 
mieście imprez sportowych, cyklicznie odbywających się w naszym mieście Milanówku tj. „VIII Biegu STO-
nogi“ poprzez ufundowanie promocyjnego worka oznaczonego herbem miasta, wręczanego każdemu 
uczestnikowi biegu.  
Radna Ewa Galińska odniosła się negatywnie do sprawy zakupu samochodu dla Straży Miejskiej. Radna  
poruszyła temat budowy rond w mieście.   
Radna Janina Moława negatywnie odniosła się do pojektu budżetu. 
Radny Kamil Bialik uważa, że brakuje wniosków pomimo, że dyskusja na obradach Komisji trwa dwie godziny. 
Radny podziela opinię radnego Wiśniewskiego w sprawie toru rowerowego, dlatego proponuje przeznaczyć 
środki na zakup lodowiska. Jednorazowy zakup urządzeń oraz kontenera, będzie generowało mniejsze koszty 
niż wynajem lodowiska. Radny poruszył temat uchwały dotyczącej Willi Waleria, oraz termomodernizacji 
szkół. 
Przewodniczaca Komisji uznała zakup lodowiska za dobry pomysł. Radna zapytała kto się będzie zajmował 
obsługą lodowiska, gdzie będzie przechowywane po sezonie, kto będzie prowadził konserwację. 
Radny Kamil Bialik wyjaśnił, że lodowiskiem co roku zajmuje się ta sama jednostka. Zakup garaży na wszystkie 
urządzenia nie jest dużym kosztem. 
Radna Karolina Białecka podkreśliła, że środki w WPF na Willę Waleria wynikają z tego powodu, że do  
26 marca należy złożyć wnioski o fundusze norweskie. Projekt dotyczący pumptrucka jest finansowany  
z zewnątrz. Radna uważa, że rezygnacja z budowy toru może pociągać skutki finansowe w postaci zwrotu 
środków zewnętrznych. Radna uważa, że miasta nie stać na zakup lodowiska. Najlepszym rozwiązaniem jest 
dzierżawa. 
Radny Krzysztof Wiśniewski zauważył, że gwałtowne ocieplenie klimatu powoduje brak zimy. Utrzymywanie 
lodowiska będzie problematyczne i bardzo kosztowne. Radny nie sądzi, żeby zakup lodowska był artykułem 
pierwszej potrzeby dla miasta. 
Radny Kamil Bialik odniósł się do kosztów bieżących obsługi lodowiska, które miasto musi  pokrywać 
dzierżawiąc, czy będąc właścicielem obiektu. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że czas w którym można korzystać z toru rowerowego  jest dłuższy niż  
z lodowiska. 
Radna Karolina Białecka nie widzi wolnych środków w budżecie w kwocie 600 000,00zł na zakup lodowiska. 
Bardziej zasadną opcją jest dzierżawa lodowiska. 
Radny Krzysztof Wiśniewski zastanawia się, czy lodowisko jest obligatoryjną potrzebą miasta. 
Radny Kamil Bialik podkreślił, że lodowisko nie jest obligatoryjną potrzebą miasta, ale w Milanówku nie ma 
innych atrakcji podczas ferii. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zmiany WPF  miasta Milanówka na lata 2020 -2029. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 2-wstrzymujące, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie pozytywna opinię w sprawie projektu uchwały dotyczącej 
zmian budżetu na 2020 rok. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, 2-przeciw, 1- wstrzymujący, nie podjęła opinii w tym zakresie. 
 
c) udzielenia pomocy rzeczowej w postaci studium wykonalności rond na drogach powiatowych  
w Milanówku. 
Przewodnicząca Komisji zauważyła, że ten temat był omawiany podczas omawiania budżetu. Została 
podpisana umowa na wykonanie studium wykonalności. Radna nawiązała do zapisu projektu uchwały, który 
jest mylący. Można zrozumieć, że na wykonanie zadania określonego w ust. 1, przeznacza się w roku 2020 
środki do kwoty 30 000,00zł, a projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy rzeczowej w postaci studium 
wykonalności rond na drogach powiatowych w Milanówku. Jeżeli pomoc rzeczowa będzie dotyczyła studium 
wykonalności, którą wykona firma, z którą podpisano umowę na wykonanie to radna ocenia pozytywnie 

http://www.milanowek/
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projekt uchwały. Natomiast zapis, że na wykonanie zadania określonego w ust.1przeznacza się środki do 
kwoty 30 000,00zł, podczas gdy te środki były już wcześniej przeznaczone jest mylący.  Radna odczytała 
uzasadnienie do projektu uchwały. (czas nagrania 1;36;24). Radna uważa, że należy się pochylić nad zmianą 
zapisu. 
Radna Janina Moława nawiązała do tematu związanego z niejasnościami w projekcie uchwały w powiązaniu  
z tym, co napisano w uchwale budżetowej, dotyczącej przyjęcia budżetu na 2020 rok. 
Przewodnicząca Komisji uważa, że są to sprawy ważne dla całego miasta, skutkujące poważnymi zmianami. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący udzielenia pomocy rzeczowej  
w postaci studium wykonalności rond na drogach powiatowych w Milanówku; 
Komisja w głosowaniu: 1-za, 1-przeciw, 2- wstrzymujące. Komisja nie podjęła opinii w tym zakresie. 
 
d) zmiany Uchwały Nr 337/XXIX/13 Rady Miasta Milanówka z dnia 3 września 2013 roku w sprawie 
przyjęcia programu działań promujących rodziny wielodzietne zamieszkałe na terenie Miasta Milanówka 
poprzez wspieranie ich warunków życiowych. 
Przewodnicząca Komisji odczytała projekt i uzasadnienie projektu uchwały. 
W/w dokumenty znajdują sie w teczce komisji i stanowia załącznik do protokołu. 
Radny Kamil Bialik poinformował, że pobyt dziecka powyżej 5 godzin w żłobku jest objęty 50% obniżką. 
Dotyczy to wszystkich placówek tzn. Przedszkola nr 1, Kaspereka, żłobka. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zmiany Uchwały Nr 337/XXIX/13 Rady Miasta Milanówka  
z dnia 3 września 2013 roku w sprawie przyjęcia programu działań promujących rodziny wielodzietne 
zamieszkałe na terenie Miasta Milanówka poprzez wspieranie ich warunków życiowych. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, 2-wstrzymujace pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
Przewodnicząca – Jolanta Nowakowska- wstrzymujący, Radny Kamil Bialik-za, Radny Jaromir Chojecki- za,  
Radna Janina Moława- wstrzymujący  
 
e)  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej jako działka 
ewidencyjna nr 55/1 z obrębu 07-01 w Milanówku. 
Przewodnicząca Komisji odczytała uzasadnienie projektu uchwały.W/w dokumenty znajdują sie w teczce 
komisji i stanowia załącznik do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczacy wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 55/1 z obrębu 
07-01 w Milanówku. 
Komisja w głosowaniu: 4-za, pozytywnie zaopiniowała projeky uchwały jw.  
 
Ad 3.  
Sprawy Różne. 
Radna Janina Moława nawiązała do umieszczonego na stronie miasta ogłoszenia o otwartym naborze na 
partnera w celu realizacji projektu w ramach Poddziałania 8.3.2 Ułatwienie do powrotu do aktywności 
zawodowej w ramach ZIT. Radna ma pytania związane z partnerem, który ma gminie pomagać w prowadzeniu 
żłobka. Przewodnicząca Rady przypomniała o kwocie 1 500 000,00zł, przeznaczonej na prowadzenie żłobka 
oraz o braku rozliczenia środków z końcem 2019 roku. 
Przewodnicząca Komisji zabrała głos w sprawie: 
a) Złożonej przez radną interpelacji związanej z utrzymaniem dróg gruntowych oraz harmonogramu prac.  
b) Zasadności wykorzystywania kruszywa do uzupełniania ubytków w drogach gruntowych.  
Przewodnicząca Rady Janina Moława odniosła się do braku harmonogramów sprzątania dróg oraz równania 
ulic gruntowych. Oba zadania wykonuje ZGKiM przekazywane przez gminę, jako polecenie wykonania. 
Mieszkańcy chcą wiedzieć, kiedy ulice są sprzątane. Radna poruszyła temat stanu koszy ulicznych, w których 
powypadały dna. Radna chciałaby uzyskać informacje, kiedy będzie remontowana SUW przy ul. Zachodniej. 
Przewodnicząca Komisji poruszyła kwestię placu zabaw przy ul. Przyszłości. 
Radna Janina Moława poruszyła temat środków przeznaczonych na Targowisko Miejskie, na wykonanie PFU. 
Radny Jaromir Chojecki udzielił informacji dotyczących SUW przy ul. Zachodniej. 
 
 
Na tym zakończono obrady Komisji Budżetu.  
Nagranie stanowi integralną część protokołu. 
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/-/ 
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Protokółowała  
/-/ 
Małgorzata Obwojska 


